

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

MINISTERE DES FINANCES

DIRECTION GENERALE DES IMPOTS

00000629
N° MINFI/DGI/DI

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF FINANCE

DIRECTORATE GENERAL OF TAXATION

Yaoundé, le 10 JUIN 2020

COMMUNIQUE RADIO ET PRESSE

Le Ministre des Finances porte à la connaissance des contribuables que le délai du 30 juin 2020 initialement prévu pour la production des attestations d'immatriculation dans le cadre des transactions à caractère économique est reporté au **30 septembre 2020**.

Cette mesure vise à baisser la pression sur la plateforme informatique de la Direction Générale des Impôts et permettra à l'administration fiscale de continuer à offrir aux usagers l'ensemble des autres services fiscaux en ligne.

Le Ministre des Finances compte sur le civisme de tous.



Louis Paul MOTAZE

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

MINISTERE DES FINANCES

DIRECTION GENERALE DES IMPOTS

00000629

N° _____ MINFI/DGI/DI

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF FINANCE

DIRECTORATE GENERAL OF TAXATION

Yaoundé, the 10 JUIN 2020

PRESS RELEASE

The Minister of Finance wishes to inform taxpayers that the deadline of June 30, 2020 initially planned for the production of registration certificates within the framework of commercial transactions has been postponed to September 30th, 2020.

This is to alleviate the pressure on the ICT platform of the Directorate General of Taxation and to allow the tax administration to continue offering other online services to taxpayers.

The Minister counts on the compliance of all and sundry.




Louis Paul MOTAZE